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This edition reproduces the most important of the fully decorated pages plus a series
of enlargements showing the almost unbelievable minuteness of the detail; spiral and
interlaced patterns, human and animal ornament - a combination of high seriousness
and humour. Accompanying the illustrations is a new text by Bernard Meehan, the
Keeper of Manuscripts at Trinity College, Dublin. He provides an authoritative analysis
of these exuberant inventions, the artists, the text and the writing, and a full account of
the historical background to the miraculous world of the Book of Kells.
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标签

艺术

中世纪

凯尔经

手抄本

宗教

艺术史

爱尔兰

绘画

评论

TCD母校镇馆之宝

-----------------------------
权威介绍。重点在于装饰图样部分，不大涉及文字内容。印刷不错，可惜看不出那种金
色。

-----------------------------
跑去RMC戴着手套看的这种事我会说……

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
印制极精，画面如梦幻，处处可见海岛艺术的典型旋转图案；可惜这册薄薄的小书只截
取了凯尔经的奢华装饰元素，与若干整页插图，至于四福音书的文字部分则不免抱憾遗
珠了

-----------------------------
我这种水平看完图就算看完了。

-----------------------------
下了个PDF本，国宝级的华丽，就是他娘的一个字儿也看不懂

-----------------------------
没有一句话可以说，极致。

-----------------------------
看完《凯尔经的秘密》后就去图书馆找了这本，真是美得无法自持！

-----------------------------
gothic

-----------------------------
文盲表示看图都惊呆了

-----------------------------
镇馆宝贝

-----------------------------
TCD有扫描版，精美绝伦。（可惜读不懂呀）

-----------------------------
TCD，都柏林圣三一学院镇院之宝。

-----------------------------



作为设计参考阅读的

-----------------------------
The illustrations and ornamentation of the Book of Kells surpass that of other Insular
Gospel books in extravagance and complexity. The decoration combines traditional
Christian iconography with the ornate swirling motifs typical of Insular art. Figures of
humans, animals and mythical beasts, together with Celtic knots and interlacing
patterns in v

-----------------------------
这个学院。。。差一点就申请了

-----------------------------
烧脑

-----------------------------
一个拉丁文版本福音书的装饰字母，在一定大小比例下异常庄严划归，底本藏于都柏林
三一学院。
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书评

《凯尔经》的重要性无需多说，书上精美的图画已经让人感觉美到窒息，这是艺术！你
可以不懂经书上的内容，但你一定不会忽略上面精美的图画，那些逝去的人用双手去创
造的如此卓绝的书本，真的是全人类的宝藏，一遍遍的翻看她，你会得到不一样的感受
。作者的每一笔都充满了虔诚，...  
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